
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 1/2014  Datum: 5. 11.2014 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana (Aug)  P Fižová Vendula (FižV) P Horák Mir. Ing. (Hor) P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) P 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) P Minařík David (Min) P 

Osadní Výbor LEDEC :  
HOSTÉ :  

 
Program jednání: 
1. Plán porad a zasedání, kontrola usnesení z ustavujícího zasedání 
2. Předání kontaktů zastupitelů městyse Choltice 
3. Obsazení výborů, komisí a postu zapisovatele z porad a zasedání  
4. Školská rada při ZŠ Choltice 
5. Inventura v kapli sv. Romedia 
6. Různé 

 
Průběh jednání a závěry: 

add 1. Plán porad a zasedání, kontrola usnesení z ustavujícího zasedání 

 

12. 11. 2014 v 18.30 hodin na Úřadě městyse Choltice 
17. 11. 2014 v 19 hodin na Úřadě městyse Choltice 
Do konce roku budou pracovní porady každý týden v pondělí od 18.30, poté 1x za 
čtrnáct dní. 
Úvodem bylo též zkontrolováno usnesení z ustavujícího zasedání. Na příštím zasedání 
bude nutné upravit bod usnesení o odměnách zastupitelů – vzhledem k tomu, že na 
ustavujícím zasedání nebyli ustaveni předsedové komisí, nebude schválená odměna 
platná od 4. 11., ale až od pozdějšího data. 

add 2. Předání kontaktů zastupitelů městyse Choltice 

 

Zastupitelé městyse předali své kontakty pro zveřejnění občanům na webových 
stránkách městyse.   
Jana Augustinová – tel. č.: 728 852 410  
Mgr. Tomáš Bolek – tel. č.: 606 660 226, e-mail: starosta@choltice.cz  
Jan Čermák – tel. č.: 724 027 581 
Ing. Marie Fižová – tel. č.: 724 791 367 
Vendula Fižová – tel. č.: 721 580 359 
Ing. Rudolf Havlík – tel. č.: 731 978 058 
Olga Heřmanová – tel. č.: 728 556 502 
Ing. Miroslav Horák – tel. č.: 736 507 465 
Ing. Jan Málek – tel. č.: 720 573 331 



David Minařík – tel. č.: 777 224 093 
Mgr. Jan Pavlík – tel. č.: 603 796 301 

add 3. Obsazení výborů, komisí a postu zapisovatele z porad a zasedání 

 

Předsedkyně Finančního výboru Olga Heřmanová oznámila jméno jednoho ze členů 
výboru – Ing. Miroslava Horáka. Posledního člena výboru oznámí na příští pracovní 
poradě. 
Předseda Kontrolního výboru Ing. Jan Málek oznámil jméno Ing. Marie Fižové jako 
členky Kontrolního výboru, dále požádal Mgr. Jana Pavlíka, aby se stal rovněž členem 
Kontrolního výboru. Ten to odmítl, doporučil místo sebe Zdeňka Kolbabu. Jeho oslovení 
Ing. Jan Málek zváží, doplnění výboru bude oznámeno na příští pracovní poradě. 
 
Vendula Fižová následně navrhla následující zřízení komisí a jejich předsedy, vzhledem 
k souhlasu ostatním se již oznámili i členové. 
Komise stavební – Ing. Miroslav Horák (Miroslav Šupík, Pavel Vančura) 
Komise pro pořádek a bezpečnost – David Minařík (členy oznámí na příští poradě) 
Komise školská – Mgr. Jan Pavlík (PhDr. Jan Šponer, další budou oznámeni na příští 
poradě) 
Komise kulturní – Jana Augustinová (Lenka Brožková, Pavel Kváč, další členy 
donominuje na příští poradě) 
Komise pro památky – Ing. Marie Fižová (Vendula Fižová, Lukáš Rychtecký) 
Komise sportovní – Jan Čermák (členy oznámí na příští pracovní poradě) 
Komise pro životní prostředí – Ing. Rudolf Havlík (členy oznámí na příští poradě) 
Komise sociální a pro informace – Vendula Fižová (Ing. Pavlína Korbelová, Daniel 
Půlpán, další členy donominuje na příští poradě) 
 
Zapisovatelem pracovních porad i zápisů ze zasedání zastupitelstva bude po domluvě 
Vendula Fižová. 

add 4. Školská rada při ZŠ Choltice 

 

Starosta a místostarosta informovali zastupitele, že nejpozději na prosincovém veřejném 
zasedání musí být ustanovena nová školská rada. Městys nominuje dva zástupce – 
navrženi byli Mgr. Olga Havlíková, Patricie Vachutková, Mgr. Zuzana Dušková či Pavel 
Mňuk. Mgr. Jan Pavlík zvažuje své další působení ve školské radě, z důvodů pracovních 
i rodinných. Navrhovatelé byli požádáni, aby s nimi případnou kandidaturu projednali.  

add 5. Inventura v kapli sv. Romedia 

 

Starosta podal informace ohledně inventury v kapli sv. Romedia. Národní památkový 
ústav (NPÚ) městys informoval, že mobiliář není majetkem městyse, ale církve. 
Ing. Jan Málek k tomuto řekl, že městys vlastní přídělovou listinu (asi z roku 1947), kde 
obci byla kaple přidělena včetně vybavení.  
Ing. Marie Fižová pouze konstatovala, že při její návštěvě arcidiecéze v Hradci Králové 
v roce 1990 nebo 1991 jí tvrdil její tajemník, že dle jednoho ze zákonů by – pokud církev 
v objektu vykonávala bohoslužby více než sto let – měl být mobiliář její, ale žádný zákon 
předložen nebyl.  
Ing. Málek v závěru diskuze doporučil, aby památkový ústav nebo církev předložily 
nějaký doklad, kterým byl mobiliář dán církvi. 
Starosta informoval, že schůzka zástupců městyse, NPÚ a církve je naplánována               
na 13. listopadu. 

add 6. Různé 

 
Starosta vznesl návrh, že by pracovní porady starosty mohly být veřejnosti přístupné. 
Zastupitelé, po diskuzi, si vzali čas na rozmyšlenou a o podobě pracovních porad se 
bude jednat na některé další poradě. 

Zapsala: Vendula Fižová 
 


